



 Les Soins
Treatments

LES SOINS CLARINS

Les Soins Visage

Les meilleurs produits alliés aux meilleures techniques font les meilleurs soins. Voilà pourquoi Clarins répond si bien à toutes les préoccupations beauté du visage. Des formules concentrées en extraits de plantes, des gestes experts, des mains attentives, et le visage se révèle sous son meilleur jour, dans un éclat de beauté inédite.

Régénérence de Bavière

Soin multi-régénérant anti-âge à base de houblon, riche en actifs précurseurs de vitamine D.

Jeunesse Extrême de Kyoto

Soin multi-intensif anti-âge à base de pueraria lobata, appelée au Japon "plante toujours en état de jeunesse".

Lumière Maori

Soin éclat peau neuve à base de kiwi, fruit le plus riche en vitamine C et vitamine E.

Hydratation de Madagascar

Soin anti-soif à base de katafray, un arbre dont les feuilles et l'écorce sont utilisés à Madagascar en médecine traditionnelle pour hydrater et régénérer la peau.

Eclat Mat de Mogok

Soin éclat mat à base de poudre de Tanaka, arbre originaire de Birmanie, aux propriétés matifiantes, adoucissantes et assainissantes.

Douceur de Palenque

Soin réconfort à base de christophine, plante d'Amérique Centrale connue pour ses vertus apaisantes.

Les Gommages

C'est le soin indispensable avant tout traitement du corps car il facilite l'absorption et accroît l'efficacité des produits de soins.



CLARINS TREATMENTS

Facial treatments

The best products combined with the best application techniques make for the very best treatments. That's why Clarins provides the best response to all your facial beauty concerns. Virtuous formulas highly concentrated in plant extracts, expert movements, attentive hands, and the face reveals the most of its beauty and its radiance.

Extra-Firming from Bavaria

Extra-firming youthful treatment based on Hops rich in Vitamin D precursors.

Extreme Youth from Kyoto

Super restorative treatment based on Pueraria Lobata, called "the eternally young plant" in Japan.

Light from Maori

Renew-plus treatment, based on Kiwi, the fruit which contains the most Vitamin C and Vitamin E.

Hydration from Madagascar

Thirst-quenching treatment, based on Katafray bark extract, a tree which leaves and bark have long been used in traditional medicine in Madagascar to hydrate and renew skin.

Truly Matte from Mogok

Truly matte treatment based on Tanaka powder, a tree originally from Burma with softening and purifying properties to help keep skin matte.

Comfort from Palenque

Ultra-gentle treatment based on Christophine, a plant from Central America known for its soothing virtues.

Exfoliating Treatments

Exfoliating is an absolute 'must' treatment before any further body treatment because it helps facilitate product absorption and increases product effectiveness.



Doux Gommage du Soleil Levant
Exfoliation ultra-douce aux poudres de bambou et à l'extrait de moringa aux propriétés détoxifiantes et purifiantes.

Gommage Sucré-Salé des Pharaons
Exfoliation douce grâce à un cocktail 100% naturel de fleur de carthame, sel de Camargue et enzymes d'ananas.

Gommage Sucré-Salé de Provence
Exfoliation douce grâce à un cocktail 100% naturel de fleur de lavande, sel de Camargue et enzymes d'ananas.

Les Soins Corps

Le corps, c'est Clarins. Et depuis toujours. Spécialiste de la minceur et de la fermeté, Clarins connaît le corps par cœur et sait le traiter comme personne. A chaque problème, une solution Clarins. A chaque préoccupation, sa réponse beauté.

Silhouette des Andes
Soin total minceur à base de liane du Pérou, qui inhibe l'enzyme des molécules de graisse.

Jeunesse du Rajasthan
Soin peau neuve à base d'huile d'anacardier de l'Inde, riche en vitamines aux propriétés nourrissantes et restructurantes.

Fermeté de Guyane
Soin raffermissant à base de bocoa, arbre millénaire de l'Amazonie connu pour ses vertus énergisantes.

Vague d'Hawaï
Soin super hydratant à base d'huile de bancoulier, réputée à Hawaï pour ses acides gras essentiels.

Belle et Bronzée sans Soleil
Soin autobronzant visage et corps pour un hâle superbe, stupéfiant de naturel, une peau douce et hydratée.



Rising Sun Gentle Exfoliation

Ultra-gentle exfoliation with Bamboo powders and Moringa extract with detoxifying and purifying properties.

Sweet and Savory Exfoliation of the Pharaohs

Gentle exfoliation thanks to a 100% natural cocktail of Carthame flower, Salt crystals from the Camargue and Pineapple enzymes.

Sweet and Savory Exfoliation from Provence

Gentle exfoliation thanks to a 100% natural cocktail of Lavender flower, Salt crystals from the Camargue and Pineapple enzymes.

Body Treatments

The body is Clarins. From the beginning. As a specialist in body contouring and firming treatments, Clarins knows the body by heart and knows how to take care of it like no one else. For every problem, there is a Clarins solution. For every concern, there is a beauty answer.

Silhouette from the Andes

Total Body Lift treatment based on Uncaria Tomentosa from Peru that blocks the enzyme of fat molecules.

Youthfulness from Rajasthan

Renew-Plus treatment based on Cashew Nut oil from India, rich in Vitamins with nourishing and replenishing properties.

Firming from Guyana

Firming treatment based on Bocoa, an ancient tree from the Amazon known for its energizing properties.

Hawaiian Wave

A super moisturizing treatment based on Hawaiian Candlenut oil known for its essential fatty acids.

Beautiful and Tanned without the Sun

Self-tanning treatment for the face and body for a superb tanned colour that is surprisingly natural-looking, and soft, well-hydrated skin.

Au Fil de l'Eau

De l'eau, du savoir-faire, des techniques minutieuses, de l'attention et des plantes, pour renaître à soi-même dans un grand élan d'énergie, la peau plus douce et plus souple, le corps détendu, l'esprit serein.

Pour les femmes, pour les hommes.

Balnéo Détoxifiante aux Genêts

Jets d'eau massants dans un bain aux huiles essentielles désinfiltrantes et raffermissantes.

Balnéo Bienfaisante à la Camomille

Jets d'eau massants dans un bain aux huiles essentielles décontractantes et adoucissantes.

Balnéo Tonifiante à la Menthe

Jets d'eau massants dans un bain aux huiles essentielles tonifiantes et énergisantes.

Les Enveloppements

Dans un environnement humide, des enveloppements souverains pour dire adieu au stress et bonjour à l'harmonie. Prendre le temps de son plaisir, plonger au plus profond de soi.

Pour les femmes, pour les hommes.

Drapé de Boue Végétale Drainante

Enveloppement désinfiltrant à l'argile verte, à l'huile essentielle de genêt et au gingko biloba. Silhouette légère, déliée et affinée.

Caresse de Boue Végétale Relaxante

Enveloppement douceur à l'argile verte, aux huiles essentielles de lavande et au beurre de karité. Peau douce, souple et confortable.

Drapé d'Argile Blanche Purifiante

Enveloppement désincrustant aux huiles essentielles de menthe et de romarin. Peau éclatante, nette et saine.



Along the water's edge

Water, know-how, meticulous massage movements, attention and plant extracts: renew yourself and your energy while gaining soft, supple skin, a relaxed body and serene mind.

For women, for men.

Detoxifying Hydra Jet with Broom

Massaging Hydra Jet bath with filtering and skin-firming essential oils.

Relaxing Hydra Jet with Camomile

Massaging Hydra Jet bath with relaxing and softening essential oils.

Toning Hydra Jet with Mint

Massaging Hydra Jet bath with toning and energizing essential oils.

Body Wraps

Take time for yourself and dive into the deepest of relaxation...In a humid environment, these sovereign body wraps help you say goodbye to stress and hello to harmony.

For women, for men.

Draining Vegetal Mud Drape

Filtering wrap based on Green Clay and essential oils of Broom and Gingko Biloba. Light, nimble, refined silhouette.

Relaxing Vegetal Mud Caress

Gentle Body Wrap based on Green Clay, essential oils of Lavender and Shea Butter. Soft, supple, comfortable skin.

Purifying White Clay Drape

Purifying Body Wrap with Mint and Rosemary essential oils. Clean, healthy, radiant skin.

Les Escales

Etapes indispensables pour se ressourcer, ces soins répondent à toutes les envies des grands voyageurs qui feront escale chez Clarins.

Pour les femmes, pour les hommes.

Escale Anti Jet-Lag

Soin corps ressourçant “grands voyageurs” pour effacer toute marque de fatigue et redonner du tonus.

Escale Après Soleil

Soin réparateur pour une réhydratation intense du visage et du corps, un hâle superbe et longue durée.

Nouveaux - Massages Clarins

Aujourd’hui, Clarins innove et réinvente le massage en donnant à tous la chance de vivre une expérience inédite : se sentir entraîné dans un voyage immobile aux confins des cinq sens, dans un parcours aromatique aux frontières des cinq continents, avec un choix selon ses envies.

Massage Confort et Bien-être

Massage relaxant qui combat le stress et soulage les tensions grâce au pouvoir aromatique de l’huile Relax PRO composée de basilic, de camomille et de petit grain.

Massage Energie et Bien-être

Ce massage tonifie le corps et stimule les sens. Découvrez le pouvoir aromatique de la fameuse Huile Tonic, qui procure, dès l’application, une très agréable sensation de bien-être.

Les Soins Hommes

Clarins, spécialiste de la physiologie cutanée masculine avec la ligne ClarinsMen, a développé pour les hommes des soins sur mesure adaptés à leurs envies et leurs besoins.



Stop-overs

Indispensable during a vacation, they meet all the needs of frequent travelers who make a stop-over with Clarins.

For women, for men.

Anti-Jet Lag stop-over

Revitalizing body treatment for "frequent travelers" to erase all signs of fatigue and boost energy.

After Sun stop-over

Skin-repairing treatment for intense hydration of the face and body along with superb, long-lasting tanned colour.

New - Clarins Massages

Today, Clarins innovates and gives massage a whole new meaning by giving everyone the chance to experience a truly unique moment. Embark on a journey to the heart of the five senses in an aromatic setting on the frontiers of the five continents with a choice of two massages depending on your needs.

Comfort and Well-Being Massage

This relaxing massage helps fight stress and relieve tension thanks to the aromatic properties of the PRO Relax Oil composed of Basil, Camomile and Petit Grain.

Energy and Well-Being Massage

This massage tones the body and stimulates the senses thanks to the aromatic properties of the PRO Tonic Oil composed of Rosemary, Mint and Rosewood.

Treatments for Men

Clarins, now the specialist in men's skin physiology, but also of their needs and desires, has developed a made-to-measure series of treatments based on the expertise of the ClarinsMen product range.

Objectif Peau Nette (visage)

Soin éclat pour retendre les traits, chasser le stress et apaiser la peau irritée par les rasages.

Objectif Anti-Fatigue (corps)

Soin défatigant pour effacer tout signe de stress et de tension. La pause relax des hyper-actifs et des stressés.

Objectif Nouvelle Energie (dos & cuir chevelu)

Gommage et soin revitalisant pour soulager les dos et les épaules douloureux. Le coup de fouet idéal après une séance de sport.

LES SOINS SAINTE ANNE

Soins classiques

Massage Rêve de Sainte Anne

Un massage relaxant aux huiles essentielles combinant les techniques de réflexologie, de massage suédois et shiatsu pour revivifier le corps et l'esprit.

Massage Sports

Particulièrement indiqué après des efforts intenses, ce massage est idéal pour soulager et prévenir les crampes et contractures musculaires. La détente bienfaisante procurée par le massage accélère la récupération, redonne tonus et souplesse à votre corps.

Soin réparateur jeunesse

Un soin express pour soulager le dos, le cou et les épaules, zones sujettes au stress, suivi d'un soin du visage.

Massage anti-cellulite

Conçu pour traiter les régions « à problèmes » du corps. Il stimule les circulations sanguines et lymphatiques, permettant un meilleur drainage des graisses et toxines pour réduire l'effet « peau d'orange ».

Massage indien de la tête

Traite le visage, la tête, les épaules et le haut du dos pour redynamiser le système de défense de l'organisme.





Objective: Clean Skin (face)

Anti-fatigue treatment to tighten features and chase away stress while soothing skin irritated by shaving.

Objective: Anti-Fatigue (body)

Anti-fatigue treatment to erase signs of stress and tension. A relaxing break for those who are busy and feel stressed.

Objective: New Energy (back and scalp)

Express exfoliating and revitalizing treatment to soothe an achy back and shoulders. An ideal pick-me-up after sport.

SAINTE ANNE TREATMENTS

Classic treatments

Sainte Anne Dream Time Body Massage

A soothing massage which uses essential oils and blends Swedish, shiatsu and reflexology techniques to revive the body and mind.

Sports massage

Designed to promote recovery after intense physical efforts, this massage is ideal to relieve and prevent cramps and muscular contractions. Provides an intense and invigorating full-body relief.

Rejuvenating Special

A quick remedy to soothe the neck, shoulders and back. A facial is also included to give the skin a healthy glow.

Anti-Cellulite Massage

A soothing massage designed to sculpt the body, improve elasticity and prevent water retention.

Indian Head Massage

An ancient massage technique which focuses on the scalp, face, shoulders and back. Helps stimulate the body's own natural healing mechanism.

Eye Reviver

A cooling treatment to make tired eyes look refreshed. Helps to reduce fine lines, dark circles and puffiness.

Soin contour des yeux

Hydrate et soigne la partie délicate autour des yeux. Frais et apaisant, il aide à réduire les ridules, les poches et cernes.

Massage Sainte Anne

Un soin relaxant aux huiles essentielles, pour le visage et le corps. Stimule la circulation et redonne éclat et souplesse à la peau.

Drainage lymphatique du corps

Ce massage précis, effectué le long des voies lymphatiques, constitue un traitement de choix contre la cellulite tout en stimulant la circulation et le système immunitaire.

Drainage lymphatique du visage

Une méthode efficace pour redonner de l'éclat au visage, définir et raffermir l'ovale, stimuler la régénération cellulaire.

Drainage lymphatique des jambes

Un massage doux et localisé pour sculpter les jambes, travailler la tonicité des tissus et prévenir la rétention d'eau.

Massages orientaux

Abhyanga

Le massage Abhyanga est un traitement complet qui s'effectue à quatre mains avec un mélange d'huiles et d'herbes essentielles savamment dosées pour harmoniser les trois « doshas ». A la fois relaxant et revitalisant, ce rituel agit comme un véritable élixir de jouvence sur l'ensemble du corps. Il soulage les douleurs de rhumatismes, redonne de l'éclat à la peau, améliore l'acuité visuelle et la qualité du sommeil.

Udwarthana

Massage à quatre mains pratiqué sur l'ensemble du corps avec une pâte à base d'herbes. Le massage du cuir chevelu et des tissus adipeux permet d'éliminer progressivement toxines et graisses accumulées. L'Udwarthana aide à réduire le taux de cholestérol, régule les problèmes cutanés, redonne de la souplesse aux articulations et raffermit les muscles.





Sainte Anne Massage

Indulge yourself with a fantastic treatment that will restore your body and mind. Essential oils are smoothed into the skin from head to toe, providing instant relief and well-being.

Lymphatic Drainage of the body

This massage is designed to unclog the lymph system. It is perfect to help reduce cellulite while stimulating the blood circulation and immunity system.

Lymphatic Drainage of the face

Enjoy a gentle face massage that will improve the lymph flow. Results will include a healthier skin, reshaped face contours and improved cell regeneration.

Lymphatic Drainage of the legs

A soothing massage designed to sculpt the legs, improve elasticity and prevent water retention.

Oriental massages

Abhyanga

Abhyanga is a four-hand full body massage. Special herbs and essential oils are blended to balance the three "doshas". Known for its soothing properties, this method improves physical well-being, induces deep relaxation and increases vitality. This luxuriously relaxing ritual has a rejuvenating effect on the whole body. It relieves rheumatic symptoms, improves eyesight, promotes quality sleep and gives the skin a healthy glow.

Udwarثhana

Two therapists synchronise to perform this full-body massage. A stimulating herbal paste is applied on the whole body. Repeated massage strokes over hair follicles and skin tissues promote the breakdown of fatty deposits. This massage reduces cholesterol levels and obesity, helps with skin problems, improves joint mobility, strengthens muscles and refreshes the body.

Choornaswedana

Ce soin commence avec l'application d'une huile de massage spéciale pour harmoniser les « doshas ». Le corps est massé intégralement avec des petits sachets de toile contenant des herbes en poudre, les « bolus ». Ce massage doux soulage les troubles neurologiques, le rhumatisme, l'arthrite et autres douleurs musculaires ou d'articulation.

Shirodhara

Un filet d'huile tiède, versé de façon continue entre les deux yeux, à l'endroit précis du « troisième œil » détend tout en stimulant les neurotransmetteurs. Très efficace contre le stress et les douleurs, il aide à ralentir le processus de vieillissement. Parfait pour retrouver paix et équilibre intérieur.

Massage Shanti Ayurvédique

Massage à quatre mains effectué avec de l'huile tiède. Des pressions légères sur l'ensemble du corps permettent d'apaiser les tensions et régénérer la peau tout en procurant une délicieuse sensation de bien-être.

Réflexologie

Technique ancienne consistant à masser au niveau des pieds, les points de pression correspondant aux principaux membres et organes du corps. Réduit la tension et aide à éliminer les toxines.

FORFAITS

Apaiser l'esprit et l'âme, soigner le corps, hydrater, exfolier... Nos rituels Spa ont été conçus pour le plaisir des sens... Rien que pour vous.

Parcours Minceur

Gommage Sucré-Salé des Pharaons
Balanéo Détoxifiante aux Genêts
Drapé de Boue Végétale Drainante

Parcours Tonique

Gommage Sucré-Salé des Pharaons
Balanéo Tonifiante à la Menthe
Drapé d'Argile Blanche Purifiante



Choornaswedana

This therapy starts with the application of a dosha-balancing massage oil. The entire body is then massaged thoroughly using heated pouches filled with mixed herbal powders. This relieves neurological disorders, rheumatism, arthritis and is excellent for joint or muscular aches and pains.

Shirodhara

This technique consists in pouring a continuous stream of warm oil across the forehead, on the "third eye". This stimulates the neurotransmitters, promoting balance and relaxation. Known to relieve stress and pains, it helps slow down the ageing process. Perfect to reconnect with your own inner resources.

Shanti Massage – Ayurvedic

Four-hand massage with warm oil. Gentle pressure soothes the body and regenerates the skin, promoting a sensation of intense well-being and serenity.

Reflexology

Reflexology is based on the belief that each part of the foot corresponds to a specific part of the body. The massage of those reflex zones allows to eliminate accumulated tensions throughout the body.

PACKAGES

Soothe your spirit, nurture your soul, nourish your body, moisturise, exfoliate... Our Spa packages are all about providing sensual treats.

Redefine

Sweat and Savory Exfoliation of the Pharaohs
Detoxifying Hydra Jet with Broom
Draining Vegetal Mud Drape

Revive

Sweat and Savory Exfoliation of the Pharaohs
Toning Hydra Jet with Mint

Parcours Relax

Gommage Sucré-Salé de Provence
Balnéo Bienfaisante à la Camomille
Caresse de Boue Végétale Relaxante

Le Must Clarins

Un cocktail de soins sur-mesure pour soigner votre beauté.
Doux Gommage du Soleil Levant
Soin Clarins Corps personnalisé
Soin Clarins Visage personnalisé

Parcours Exotique « Spécial Hommes »

Un parcours adapté aux besoins beauté des hommes.
Balnéothérapie
Exfoliation
Massage du corps
Soin du visage

Rituel Sainte Anne

Un rituel beauté pluriel.
Gommage Sucré-Salé Clarins
Enveloppement Clarins
Pause aromatique (10 mn)
Massage Sainte Anne
Soin Visage Clarins

Bonheurs d'Orient et d'Occident

Premier jour

Doux Gommage du Soleil Levant
Enveloppement corps
Massage

Deuxième jour

Balnéo Clarins
Massage Sainte Anne
Soin Visage Clarins
Réflexologie

Parcours « Détente » – Cinq jours

L'option bien-être par excellence.

- 1^{er} jour: Soin du visage Clarins
Soin contour des yeux
- 2^{ème} jour: Gommage Clarins
Drapé d'Argile Blanche
Purifiante
Hydratation de Madagascar
- 3^{ème} jour: Massage Confort
et Bien-être
- 4^{ème} jour: Balnéo Clarins
Réflexologie
- 5^{ème} jour: Massage Sainte Anne





Purifying White Clay Drape

Relax

Sweat and Savory Exfoliation from Provence

Relaxing Hydra Jet with Camomile

Relaxing Vegetal Mud Caress

The Clarins Must

A cocktail of tailor-made treatments to pamper your soul.

Rising Sun Gentle Exfoliation

Customized Clarins Body Treatment

Customized Clarins Facial Treatment

Men Special Exotic retreat

Because men need pampering too.

Balneotherapy

Exfoliation

Body Massage

Personalised Facial

The Sainte Anne Ritual

A beauty ritual soothing your every sense.

Clarins Sweet and Savory Exfoliation

Clarins Body Wrap

Aromatic Break (10 mn)

Sainte Anne Massage

Personalised Clarins Facial Treatment

The Fusion Spa voyage

First day

Rising Sun Gentle Exfoliation

Clarins Body wrap

Massage

Second day

Clarins Hydra Jet Treatment

Sainte Anne Massage

Personalized Clarins Facial

Reflexology

Journey Through Paradise – Five days

The ultimate indulgence experience.

- Day one: Clarins Facial
Eye Reviver
- Day two: Clarins Exfoliating treatment
Purifying White Clay Drape
Hydration from Madagascar
- Day three: Comfort and Well-Being
Massage
- Day four: Clarins hydra jet treatment
Reflexology
- Day five: Sainte Anne Massage

SERVICES ADDITIONNELS

Epilation

Bikini
Aisselles
Demi-jambes
Demi-bras
Dos
Bras entiers
Jambes entières
Lèvres
Sourcils

Mains et pieds

Beauté des mains - Manucure et
massage aromatique des mains
Beauté des pieds - Pédicure et
massage aromatique des pieds
Manucure express
Pédicure express
Pose de vernis à ongles
French manucure

Maquillage de mariée

Maquillage de mariée, coiffure,
pose de vernis mains et pieds
Maquillage de mariée, coiffure,
beauté des mains et des pieds,
pose de vernis

Cheveux

Shampooing pour adulte
Shampooing et coupe pour
enfants
Coupe pour hommes
Coupe pour femmes
Brushing
Permanente
Coiffure
Coloration
Coiffure de mariage
Traitement revitalisant



ADDITIONNAL SERVICES

Waxing

Bikini line
Under arms
Half-legs
Half-arms
Back
Full arms
Full legs
Upper lip
Eyebrows

Hands & Feet Care

Beauty of hands - Manicure and aromatic hand massage
Beauty of feet – Pedicure and aromatic foot massage
Express manicure
Express pedicure
Nail polish application
French manicure

Bridal Make-up

Bridal make-up, hairstyle, nail polish application on hands and feet
Bridal make-up, hairstyle, beauty of hands and feet, nail polish application on hands and feet

Hair treatments

Shampoo
Shampoo and hair cut for children
Men hair cut
Ladies hair cut
Blow dry
Perming
Hairstyle
Colouring
Bridal creation
Revitalising treatment

